
AFA Escola Enxaneta

Plaça del Carme

43800 - Valls

Assemblea General Ordinària

Assistents: 16 socis (llista adjunta)
Convocatòria a les 19:30 hores, 30/11/2021
Lloc: sala d’actes escola enxaneta
Comença a les 19:35 hores.

S’envia prèviament junt a la convocatòria l’ordre del dia, que és el següent:

1- Aprovació de l’acta anterior. No es llegirà, està penjada a la pàgina
WEB , www.ampaenxaneta.org.
S’aprova l’acta anterior.

2- Tancament curs 2020-21

2.1- Aprovació de la memòria del curs 2020-21. No es llegirà , Està penjada a
la pàgina web www.ampaenxaneta.org
S’aprova la memòria del curs 20/21

2.2- Estat de comptes curs 20/21 Aprovat.
El Sr. Tomàs de Arriba, explica l’estat de comptes, tal i com s’adjunta a la
documentació .

3- Obertura curs 2021/22
3.1- Presentació del projecte de l’AMPA

-Projecte 2021-22
- Comissions de treball, i recursos humans.

Aquests dos punts es donen per llegits. Estan penjats a la pàgina web.

-Pressupostos 2020-21
El Sr. Tomàs de Arriba, explica els pressupostos pel nou curs . Adjunt en la
documentació annexa. S’accepten els pressupostos.

3- PRECS I PREGUNTES
El pare Josep Puiganer pregunta sobre l’amortització de la cuina que es va
referir en una assemblea que constaria de 15 anys.
Tomàs Arriba explica que s’han hagut de disminuir les amortitzacions per a no
tenir que pagar un impost.

https://agora.xtec.cat/ceip-escola-enxaneta/categoria/afa/
https://agora.xtec.cat/ceip-escola-enxaneta/categoria/afa/


Per al tema del problema que ens ha portat la decisió de l’antiga junta de fer.-se
càrrec de la inversió de la cuina el Sr. Josep Puiganer proposa tenir un sistema
que en un futur no es puguin prendre aquests tipus de decisions. Buscar algun
punt als estatuts. Tant per la inversió com per a la decisió de la pujada de sous
de les persones implicades a menjador.
Proposta David Gonzàlez servei de catering exterior per a amortitzar més el
menjador.
Resposta del Tomàs que calen molts permisos per a dur a terme això i garantir
un bon servei.
Miriam Culleré aporta que al llarg d’aquests anys ja s’han mirat molts possibles
escenaris per assumir tot aquesta despesa.
Laia proposa estimular que es quedin més nens a menjador, com menús
tematitzats com el de Nadal per potenciar més comensals en dies puntuals.

Traslladar a l’escola que els pares volen que l’escola obri les portes i es facin
més actes en els que poder participar les famílies.

Proposta de la Laura Domingo informar als pares la possibilitat de formar part
de les diferents comissions de l’AFA sense necessitat de formar part de la
junta.

Com que no hi ha cap més intervenció, el Sr. Ramon Farré dona per acabada
l’assemblea a les 20:35.

.

Judit Nogués Ramon Farré
(secretari) (President)



LLISTA D’ASSISTENTS.
Ramon Farré
Cristina Mata
Tomàs de Arriba
Laura Domingo
Judit Nogués
Miriam Culleré
Josep Puigjaner
Laia Torrealba
Laia Soler
David Gonzàlez
Roger Serrano
Judit Besora
Laia Robert
Alexis Plana
Sílvia Amat
Llorenç Casanova


